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Til 

Folketinget - Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr.  311 af 9. maj 2006. 

(Alm. del). 

 

Kristian Jensen 

 /René Mikkelsen 

                          

Skatteudvalget 
SAU alm. del - Svar på Spørgsmål 311
Offentligt            



 

Side 2 

Spørgsmål: Hvorfor har ministeren ikke personligt besvaret brevene, som blev sendt til 

ministeren i Nada Krogsgaard-sagen, jf. artiklerne fra Ritzaus Bureau den 5. maj 2006? 

 

Svar: Danske ministre modtager mange henvendelser fra organisationer og enkeltpersoner 

m.v. Af tidsmæssige grunde er det ikke muligt at svare personligt på alle henvendelser. 

Derfor bliver en stor del af dem besvaret af embedsmænd på ministrenes vegne. Sådan er 

det også i Skatteministeriet. 

I Skatteministeriet vurderer ministersekretariatet sammen med andre embedsmænd, hvilke 

henvendelser jeg bør svare på, og hvilke henvendelser embedsmændene svarer på. Den en-

delige vurdering ligger hos mig efter gennemlæsning af brevene. Det er ganske normal 

praksis, at jeg ikke svarer personligt på alle de breve, jeg får. 

Specielt med hensyn til henvendelser, der handler om konkrete skattesager, kan følgende 

oplyses. Skatteministeren har ikke mulighed for at gå ind i konkrete sager. De behandles af 

SKAT og tidligere af ToldSkat. Afgørelser, som SKAT træffer, kan ikke indbringes for 

skatteministeren. Skatteministeren svarer derfor ikke på personlige henvendelser, der går 

ud på, at ministeren anmodes om at tage stilling til afgørelser, SKAT har truffet. Skattemi-

nisteriet har vurderet, at Nada Krogsgaards henvendelser var omfattet af denne kategori. 

Henvendelserne er derfor sendt videre til SKAT (ToldSkat), der har svaret på ministerens 

vegne. 

 


